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Vidlák 6 května, 2023

Nezahálíme
litterate.cz/nezahalime

Když stavíte dům, můžete se do něj nastěhovat až když je hotový z

pětadevadesáti procent. Do té doby celá stavba jen žere peníze a

práci. Ale výhodou stavby domu je, že od první chvíle je ta práce

vidět. Čím víc se pak stavba blíží dokončení, tím méně se toho na ní

mění. S vaším Institutem českého venkova (je váš, protože ho

financujete) je to stejné. Jen s tím rozdílem, že dosavadní práce není

ještě nikde vidět. Proto jsme na stránky Institutu ještě přidali rubriku

Pracovní deník, kde budeme o vykonaných pracech informovat.

Když jsme s Institutem začali, napsal jsem, že první peníze půjdou

programátorům. Výsledkem má být nové uživatelské rozhraní pro

Vidlákovy kydy i Litterate. Redakční systém by měl být uživatelsky

příjemnější a především by měl definitivně vyřešit nájezdy trollů.

Zároveň chceme Litterate nabídnout dalším influencerům jako

prostor, kde jim jejich fejsbůkové texty nikdo nezablokuje a nesebere.

To je první úkol našeho institutu – vytvořit co nejlepší prostor pro

koordinovanou publikační činnost, abychom byli co nejlépe schopni

dostávat do veřejného prostoru ta témata, která tam Česká televize

nechce.

https://www.litterate.cz/nezahalime/
https://ksandak.milimetr.org/design/icv/denik/
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Zadruhé chceme propagovat český venkov a české zemědělství. Jeden

z příkladů jste mohli vidět v poslední době, kdy se podařilo poukázat

na problematické ukrajinské obilí, kdy i obchodní řetězce musely

kapitulovat a pochybuju, že by si někdo troufnul vyvěsit ceduli, že

mele z ukrajinské mouky, protože je v pořádku a lacinější. O českém

zemědělství píšu od začátku svého blogerského působení a většinu

peněz pro Institut máme díky prodeji mé knihy.

Do třetice chci, aby u Vidláka byly trvale otevřené dveře pro každého,

kterému není lhostejný osud naší země a vyznává heslo „Národ

sobě.“ Chci budovat důvěru dobrým jídlem i pitím. Chci, aby

existovalo místo, kde se můžeme scházet nejen virtuálně, ale i

fyzicky. Chci pokračovat v pořádání zabijaček a jiných společenských

událostí, chci na ně zvát začínající i pokročilé politiky, chci na ně zvát

všechny, kdo jsou veřejně činní a chci obrušovat hrany. Chci se

potkávat s vámi čtenáři, chci s vámi mluvit a chci napomoci tomu,

aby naše politika nebyla jen o podezřívání, ale také o důvěře. Politiků

ve voliče a voličů v politiky.

Vězte tedy přátelé, že máme vykopané a vybetonované základy –

nový server a jeho zabezpečení. Pracuje se na webhostovací

platformě a rozjíždí se práce na blogu. Chceme to tentokrát udělat

pořádně a profesionálně. Chceme mít celý web pod kontrolou a nebýt

závislí na komkoliv zvenčí. V době různých vládních i nevládních

blokovačů to bude poměrně podstatná věc.

Rukopis druhé knihy je už hotový a právě prochází korekturami.

Předpokládáme, že koncem května půjde do tiskárny spolu s dalším

dotiskem první knihy. Bude se jmenovat „Přímo z vidlákova dvorku“

a bude v ní více návodů a hodně fotografií. Vzhledem k tomu, že do

vánoc předpokládám ještě vydání sbírky Ládikových básniček a

zemědělských kresbiček mojí schovanky, pracujeme také na

víceméně plnohodnotném e-shopu, aby se to dalo distribuovat.

Na všechny současné i budoucí činnosti má Institut vydaná

živnostenská oprávnění.
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V dnešní době se nedá nic předvídat… tedy kromě toho že všechno

jde do kytek… Pánbůh se teď nejvíc směje, když nás slyší mluvit o

plánech do budoucna… kdykoliv může přijít něco, co všechno

převrátí naruby. V tuto dobu jsem už chtěl objíždět republiku, abych

se s vámi v každém kraji potkal. Myslel jsem, že už budu mít volné

ruce i čas, ale ještě nemám… Omlouvám se za to, ale jak se všechno

zhoršuje, všechny moje kroky jdou pomaleji, než bych si přál.

Žádného záměru jsem se pod tlakem okolností nemusel vzdát, ale jde

to prostě pomalu.

Ale pokud bych si teď mohl odmyslet naší fialovou vládu i

ukrajinskou válku, pokud bych si odmyslel henty „největší změny za

sto let,“ které řídí Sitting Ping a Putin, pokud bych si odmyslel pády

amerických i švýcarských bank, pokud bych si odmyslel inflaci,

grýndýl i smlouvu o pozvání amerických vojsk, pokud bych mohl

doufat, že z těchto mraků nezaprší, tak bych řekl, že za dva měsíce

budou prázdniny. To je okurková sezóna, kdy mají všichni mnohem

příjemnější starosti než politiku. Proto chceme mít všechno hotové

do konce srpna, abychom s novým školním rokem zahájili

plnohodnotnou činnost Institutu. Od září chci mít na vratech

patřičnou mosaznou tabulku a trvale otevřené dveře.

První workshop bude o výrobě vína… Leitmotivem bude pití burčáku

a vychytávání správné chvíle pro založení nové várky portského. K

tomu něco o technologii vinařství i vinhoradnictví, samozřejmě

dobré jídlo a patřičná výslužka.

Institut je váš. Vy ho financujete. Bude podpůrnou strukturou pro ty,

kteří čtou Vidlákovy kydy. Pokud mi zachováte stejnou míru podpory

jako doteď, bude možné dělat opravdu hodně. Ale ať se stane cokoliv,

nic se samozřejmě nezmění na tom, že každé ráno najdete na mém

blogu můj nový text a kdo Institut podpoří částkou alespoň 350,- Kč

může si vyžádat moji knihu.
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Pokud mě chcete podpořit v mém Vidláckém úsilí, prosím pošlete

dar Institutu českého venkova. Číslo účtu: 1769955003/5500

IBAN: CZ8355000000001769955003. Každý, kdo Institut

podpoří částkou alespoň 350,- Kč si může v objednací aplikaci na

Vidlákových kydech zadat adresu pro zaslání knihy. Platby jsou už

spárovány s aplikací. Kdo chce, může přímo na stránkách Institutu

pro platbu použít QR kód.

Doporučuji poslat platbu a druhý den si zadat adresu pro zaslání.

Stačí přímo na Vidlákových kydech kliknout v záhlaví na „objednat

knihu.“ Všem dárcům děkuji.

 

 

https://www.institutceskehovenkova.cz/?fbclid=IwAR12P2jz2T1dc7MOvLeuNr1IYcc6O-w4KJC98POLUkD6SbFrS514iD0uYbc#motto
https://kniha.vidlakovykydy.cz/

